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PROTOKOLL DOMMERKOMITEENS MØTE 

NR.2/2023 
PERIODEN 2022-2024  

DATO:   28. februar 2023 (TEAMS 19.30-20.30) 

 

Deltakende: 

Dommerkomiteen: Robert Spilmann, Camilla H. Skjelstad, Geir Dahle, Dag Morten 

Skartlien, Andrea Persøy 

Assosiert medlem: Bente Skaug Hermansen 

Administrasjonen: David Cox  
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Sak 7  Dommerantrekk og veien videre 
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Sak 3  Orientering om møte med ledere RDK 28.2.23 

Sak 4  Orientering fra arbeidsgruppen om Dommerseminar 2023 

Sak 5  Orientering om websidene for dommere 
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BESLUTNINGSSAKER  

 
Sak 7   Dommerantrekk og veien videre   
 

Vedtak: 

  

1. Dersom det ikke inngår avtale med ny leverandør av dommerbekledning i løpet av 

våren 2023, mener DK det er riktig å fortsette med Ahlsell inntil ny leverandør 

foreligger. 

2. DK ser at komiteen ikke har kapasitet å ta på deg ansvar for å finne ny leverandør alene. 

3. På bakgrunn av punkt 2 ber DK administrasjon om hjelp til å ta ansvar for prosessen 

samt inngå eventuell ny avtale med leverandør. 

4. DK ser det formålstjenlig at eventuell ny leverandør er avklart innen 1. september 2023 

slik at innhold i avtalen kan presenteres på dommersamlingen september 2023. 

5. Camilla H. Skjelstad og Bente Skaug Hermansen oppnevnes av DK som personer 

administrasjonen kan samarbeide med ifm prosessen om ny leverandør.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

ORIENTERINGSSAKER  

 

Sak 3  Møte med ledere RDK 28.2.23 
Utgår da det ikke er avholdt møte enda. 

 
 

Sak 4  Fra arbeidsgruppen om Dommerseminar 2023 

Utgår da det ikke er avholdt møte enda. 

 

Sak 5  Informasjon om websidene for dommere 

Andrea Persøy informerte om hva som er gjort med websidene og planene for videre arbeid. 

 


